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INTERPELACJA 
Dotyczy: Parku Miliona Świateł  

 Szanowna Pani Prezydent, 

W temacie finansów Parku Miliona Świateł narosło bardzo wiele nieporozumień i niedopowiedzeń. Impreza 
jest kontrowersyjna względu na ograniczenie dostępności parku dla mieszkańców Łodzi (szczególnie Starego 
Widzewa i Księżego Młyna) oraz niejasności w temacie zysku lub straty poniesionych przez miasto, będących 
przedmiotem wielu artykułów medialnych.  

Niniejszym, proszę o wyszczególnienie wszystkich kosztów (brutto), które Miasto Łódź (w tym ŁCW) poniosło 
na organizację poprzedniej (2022/23) oraz ostatniej edycji Parku Miliona Świateł (2023/2024) – wraz z 
wyszczególnieniem kto był wykonawcą każdej z usług składających się na koszty oraz jaka była ich wartość.  

Kontrowersje wzbudzał podział zysków i kosztów między Miasto i firmę Multidekor. W opinii wielu łodzian – 
także w mojej – podział zysków 20/80 i obciążenie Miasta praktycznie wszystkimi kosztami bieżącymi nie 
zabezpiecza interesu finansowego Łodzi i łodzian, co dobrze widać po słabym wyniku finansowym imprezy 
po stronie Miasta. Czy sporządzona została ewaluacja/analiza kosztów i korzyści dla współpracy z firmą 
Multidekor? Jeśli tak, proszę o jej przesłanie. 

Co więcej, proszę o informację czy prawdą jest, że Łódzkie Centrum Wydarzeń prowadzi rozmowy w sprawie 
podpisania kolejnej umowy na kontynuację w/w imprezy (w podobnej formie, tj. biletowanej imprezy-
wystawy instalacji świetlnych na terenie publicznego parku lub innego terenu zielonego) i czy proponowaną 
lokalizacją jest park Matejki – a jeśli nie, jakie są inne rozważane lokalizacje.   

Proszę również o informację, czy w związku z licznymi wątpliwościami dotyczącymi finansów ŁCW planowane 
jest zwiększenie transparentności instytucji przez publikację umów zawieranych przez ŁCW (a w szczególności 
ze wszystkimi podmiotami organizującymi wydarzenia w przestrzeniach publicznych) oraz czy planowane jest 
publikowanie raportów finansowych z tych przedsięwzięć. 

 Z wyrazami szacunku, 
       Kosma Nykiel 




